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Til ordførar Jon Askeland! 
 
Til spørjetimen i kommunestyret torsdag 10. april: 
 
KS gjekk sterkt ut med krav om store endringar i arbeidstidsavtalen for lærarane:  "1. Dagens skille 
mellom arbeidsplanfestet tid og selvstendig tid oppheves 2. Et mindre komprimert arbeidsår 3. 
Endring/oppmyking av systemet med årsrammer for undervisning. " 
 
I  eit intervju i Kommunal Rapport 27. mars går Per Sundnes langt på veg tilbake på dei tre opprinnelege 
hovudkrava. Han seier no at kravet om ei utviding av lærarane sitt arbeidsår fell bort, og at det framleis 
skal vera ein sentral avtale om undervisningstimetal. Det som tilsynelatande står igjen, er at ein lokalt 
kan fravika avtalen ut frå "lokale behov", og i kva grad den enkelte rektor då skal ha styringsrett over 
arbeidstida til lærarane.  
Vårt spørsmål til ordføraren blir derfor: Vil ein i Radøy sjå seg tent med å fråvika ein sentral avtale, og, 
eventuelt, kvifor vil dette vera tenleg?   
 
På vegner av Utdanningsforbundet Radøy 
Elisabeth Bygstad, HTV 
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